
Protokół Nr 6/19

z  posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych,  które  odbyło  się  w  dniu  15  maja  2019r.
godz. 8,00 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach ul. Zamkowa 16 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Radni zostali skutecznie powiadomienie o posiedzeniu Komisji.

Rozszerzony porządek obrad :

1. Informacja na temat przyjęcia porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSS nr 4/19 z dnia 20 marca 2019r. 
3.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Wydziału Spraw Obywatelskich.
4.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych.
5.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Straży Miejskiej oraz sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej.
6.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Urzędu Stanu Cywilnego.
7.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych.
8.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Żłobka Miejskiego.
9.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej.
10.  Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za rok 2018 w zakresie Zespołu ds promocji Miasta
11. Sprawy różne:
– Raport  za  2018r.  z  wykonania  zadań  „Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii
dla Miasta Pabianic na lata 2017-2018”,
– Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018r.,
– Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta  Pabianic
na lata 2016-2018 za rok 2018,
– Raport z wdrażania Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta
Pabianic na lata 2014-2020 za rok 2018,
– Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018r. dla Miasta Pabianic.

Ad. 1
Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Pan  Piotr  Duraj  (dalej:  Przewodniczący
Komisji) przywitał wszystkie osoby przybyłe na posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący  Komisji  zapytał  czy  są  uwagi  do  porządku  obrad  (zał.  nr  2).  Uwag
nie było, przyjęto.
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Ad. 2
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do protokołu nr 4/19 z dnia 20 marca 2019r.
Uwag nie było, przyjęto.

Ad. 3
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie dochodów i wydatków wraz ze sprawozdaniem finansowym
(zał.  nr  3)    podległych  merytorycznie  komisji  wydziałów  i  jednostek    w  zakresie
Wydziału Spraw Obywatelskich

Przewodniczący  Komisji  wskazał,  że  wszyscy  radni  otrzymali  sprawozdanie
z wykonania budżetu w formie papierowej, ale również online, każdy miał czas, żeby się
zapoznać z jego treścią, poprosił o zwięzłe, merytoryczne omówienie wykonania budżetu.

Naczelnik  Wydziału  Spraw Obywatelskich  Pan Wojciech Poros  (dalej:  Naczelnik
WSO): w Wydziale Spraw Obywatelskich w 2018r. była zaplanowana kwota 13.413,00 zł,
jest  to  zadanie  zlecone  na  aktualizację  i  prowadzenie  stałego  rejestru  wyborców,
dwa paragrafy, wydane w 100%, wszystkie zadania wykonano.

Z uwagi na to, ze to są zadania zlecone nie podlega to opinii Komisji.

Ad. 4
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie   Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych

Naczelnik  Wydziału  ZKiIN  Pani  Elżbieta  Borowiecka:  zaplanowana  kwota
to 383 tys. zł.  Główne  wydatki  to  rezerwa  budżetowa,  która  początkowo  opiewała
na kwotę 644 tys.  zł,  ale  po nawałnicach w tamtym roku w sierpniu rozwiązano część
rezerwy,  wzieto 410 tys.  zł,  pozostała 234 nie została wykorzystana.  Kwota 147 tys zł
na osp i wykorzystana w 100 %. Żadnych zobowiązań nie było. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 5
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok  2018  w zakresie    Straży  Miejskiej  oraz  sprawozdanie  z  działalności  Straży
Miejskiej (zał. nr 4) 

Komendant  Straży  Miejskiej  Pan  Tomasz  Makrocki  (dalej:  Komendant  SM):
budżet Straży  Miejskiej  to  kwota  1.952.120,00  zł,  wykonanie  1.892.904,33  zł,  co  daje
ponad  96%  wykonania.  Główna  grupa  wydatków  to  wynagrodzenia  i  pochodne,
zakup materiałów, paliwa, umundurowanie. Proszę o pytania.

Przewodniczący Komisji: proszę jeszcze o omówienie sprawozdania.

Komendant SM: sprawozdanie zostało wcześniej przekazane, zapoznaliście się Państwo,
nie odbiega od lat poprzednich, natomiast naszą bolączką jest brak nowych pracowników,
odchodzą też ci już zatrudnieni, myślę, że to się zmieni przy regulacji pensji w czerwcu.
Trzeba  zwrócić  uwagę,  że  wszystkie  nasze  działania,  które  prowadzimy  związane
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z prewencją,  szkoleniami,  znakowaniem rowerów,  obsługą  skazanych,  którzy  wykonują
prace społecznie użyteczne (sprzątanie miasta i porządkowanie miejsc, które dotąd były
zapuszczone)  rozwijają  się,  przynoszą  korzyści  dla  miasta.  Wszystko  jest  zawarte  w
sprawozdaniu, proszę o pytania 

Radna Marczak: ile jest wolnych etatów w SM?

Komendant SM: docelowo było kiedyś 42 strażników, teraz jest 31, brakuje tych 11 osób,
ale  mam  sygnały,  że  niektóre  osoby  ,myślą  o  zmianie,  to  jest  związane  oczywiście
z wynagrodzeniem, sytuacja zmieniła się diametralnie, jeśli chodzi o warunki pracy, rynek
pracy. Nie mamy tak naprawdę czym przyciągnąć nowych pracowników w tak specyficznej
jednostce, gdzie praca jest ciężka, soboty, niedziele, .

Radna Iwona Marczak: na dzień dzisiejszy nowy strażnik dostaje najniższą krajową.

Komendant SM: około 1.700 zł.

Radny Piotr Różycki: brakujące 11 etatów to jest wszystko co potrzebuje SM do realizacji
swoich zadań statutowych czy ciągle za mało.

Komendant  SM:  niezbędne  minimum,  na  pewno by  nam to  usprawniło  pracę  na  tyle,
żeby spokojnie  realizować  swoje  zadania.  Teraz  jest  dużo  nadgodzin,  coraz  więcej
imprez, musimy też je zabezpieczać. Monitoring to dodatkowe etaty.

Radny Piotr Różycki: czy zwracał się Pan pisemnie do Prezydenta w tej sprawie i otrzymał
odpowiedź?

Komendant  SM:  zwracałem,  mają  nastąpić  zmiany  w  płacach,  mamy  być  inaczej
zakwalifikowani, mam nadzieję, że ta sytuacja zmieni się na tyle, że będę mógł nowym
osobom oferować na tyle atrakcyjna stawkę, że przyciągnie.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 6, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 6
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie Urzędu Stanu Cywilnego

Przewodniczący  Komisji:  USC  wykonuje  zadania  zlecone  z  zakresu  administracji
rządowej, nie podlega to ocenie rady miejskiej. 

Skarbnik Miasta Pabianic Pani Katarzyna Muszyńska (dalej: Skarbnik Miasta): USC nie ma
swojego budżetu, znajduje się w Kancelarii Prezydenta.

Ad. 7
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie   Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych 

Pani  Ewa  Smuga  Kierownik  Referatu  Spraw  Społecznych  i  Promocji  Zdrowia
w Wydziale  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  omówiła  wykonanie  budżetu
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wydziału: WSSiG realizuje swój budżet o realizowane programy profilaktyczne, wspierania
rodziny.  Strona  dochodowa  w  2018r.  wpływy  z  opłat  za  zezwolenia  na  alkohol
wyniosły 1.426.632,00 zł,  z reklam 33.307,00 i  18.214,00 zł  czyli  wykonanie po stronie
dochodowej  wyniosło  1.478.154,26  zł.  Strona  wydatkowa:  realizujemy  programy
zwalczania narkomanii i przeciwdziałania alkoholizmowi 465.401,18 zł, pomoc społeczna
147.717,00 zł,  wspieranie rodziny to głównie piecza zastępcza i kwota 1.275.077,71 zł,
przy  czym  rodziny  zastępcze  269.833,70  zł  i  placówki  opiekuńczo-wychowawcze
1.005.244.01 zł. W budżecie WSSiG w 2018r. znalazł się dodatkowy wydatek realizowany
w ramach budżetu obywatelskiego tj. zakup 4 defibrylatorów, które funkcjonują, używane
są na terenie miasta.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 8
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie Żłobka Miejskiego

Główna  Księgowa  Żłobka  Miejskiego  w  Pabianicach  Pani  Sylwia  Lucimińska:
plan dochodów budżetowych w 2018r.  to  405.550,00 zł,  natomiast  wykonanie wyniosło
481.969.38 zł, co stanowi 118% wykonania. Nadwyżka wykonania nastąpiła w paragrafie
0830  z  tytułu  odpłatności  za  pobyt  dzieci  w  żłobku  miejskim  oraz  filii,  nadwyżka
spowodowana dobrą frekwencją dzieci, a co za tym idzie zwiększoną odpłatnością. Plan
wydatków budżetowych wynosił 3.158.957,00 zł, wykonanie 3.157.858,25 zł, co stanowi
99,97%. Większa część wydatków to paragrafy płacowe, pozostałe rzeczowe.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 9
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie   Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej

Dyrektor  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  Pani  Bożena  Bednarska
(dalej: Dyrektor MCPS):cały budżet MCPS w 2018r. opiewał na kwotę 68.906.049,40 zł.,
a wykonanie  67.821.449,54  zł,  tj.  98,43%.  Nasz  budżet  dzieli  się  na  zadania  własne,
własne realizowane ze  środków budżetu państwa (zasiłki  stałe,  okresowe,  dożywianie,
asystent rodziny, składki zdrowotne ubezpieczanie) i zadania zlecone gminie (świadczenia
rodzinne i fundusz alimentacyjny, zasiłki stałe i okresowe).

Radny  Piotr  Różycki:  jaką  kwotą  MCPS  dysponował  w  programie  500+  i  jaką
rozdysponował?
Dyrektor  MCPS:  w  sprawozdaniu  jest  taka  informacja,  plan  był  30.025.928,00  zł,
wykonanie 29.708.145,00 zł.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej MCPS w Pabianicach za rok 2018
(zał. nr 5)
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Ad. 10
Omówienie  i  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic
za     rok 2018 w zakresie   Zespołu ds promocji Miasta

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Pani  Aleksandra  Jarmakowska  -  Jasiczek  (dalej:
Zastępca  Prezydenta):  w  ubiegłym  roku  240  tysięcy  zł,  z  tego  80  tysięcy  zł  zakup
materiałów promocyjnych, pozostała kwota rożne imprezy, głównie Jarmark Świąteczny,
Dzień Dziecka i imprezy organizowane pod patronatem Prezydenta Miasta.

Radny  Piotr  Różycki:  rozmawialiśmy wcześniej  już  o  kwestii  pozycjonowania  naszego
miasta w nawigacji samochodowej, co się dzieje w tym temacie?

Zastępca Prezydenta: tak, sprawdzili to, u nich jest dobrze, oni to widzą inaczej. Można
porozmawiać z nimi bezpośrednio, ja nie jestem specjalistą w tej dziedzinie.

Głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018:
za pozytywną opinią - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 11
Sprawy różne:
- Raport za 2018r. z wykonania zadań „Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta

Pabianic na lata 2017-2018” (zał. nr 6),
- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018r. (zał. nr 7),
-  Sprawozdanie z realizacji  Programu Wspierania Rodziny dla  Miasta Pabianic na lata

2016-2018 za rok 2018 (zał. nr 8),
-  Raport  z  wdrażania  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  dla  Miasta

Pabianic na lata 2014-2020 za rok 2018 (zał. nr 9),
- Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018r. dla Miasta Pabianic (zał. nr 10).

Przewodniczący  Komisji  wskazał,  że  wszyscy  radni  otrzymali  skany  ww.  dokumentów
w systemie EOD , materiał szczegółowy wnikliwy, zapoznali się z treścią. Zapytał, czy są
jakieś uwagi, pytania Pytań nie było.

Opinia Komisji Spraw Społecznych ws zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu
Miasta  Pabianic  za  2018r.  w zakresie dochodów i  wydatków podległych merytorycznie
Komisji wydziałów i jednostek – pismo BRM.0014.6.1.2019 (zał. nr 11)

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za udział w Posiedzeniu Komisji i zamknął
posiedzenie o godz. 8.25.

Protokołowała: Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                          Piotr Duraj 
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